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Abstract (en)
The invention relates to a method and an apparatus for the application of coating colour onto a web of fibrous material. It proceeds in this case from
the principle of the indirect application of coating colour, in which the coating colour is first delivered onto the covering surface of an application roll
and is then deposited onto a web of fibrous material. The basic idea of the invention consists of delivering two or more layers of coating colour onto
the covering surface of one and the same application roll. According to an adapted embodiment, a release liquid can also be applied before the
application of a coating colour layer, the release liquid repelling the coating colour but having an affinity for the material of the covering surface of the
application roll, so that a trouble-free removal of the coated web of fibrous material from the covering surface of the roll takes place. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Auftragen von Streichfarbe auf eine Faserstoffbahn. Dabei wird ausgegangen von
dem Prinzip des indirekten Streichfarbenauftrags, bei welchem die Streichfarbe zunächst auf die Mantelfläche einer Auftragswalze aufgegeben
und sodann an eine Faserstoffbahn abgegeben wird. Der Grundgedanke der Erfindung besteht darin, zwei oder mehrere Lagen von Streichfarbe
auf die Mantelfläche ein- und derselben Auftragswalze aufzugeben. Gemäß einer abgewandelten Ausführungsform kann vor dem Aufbringen
einer Streichfarbenschicht auch eine Release-Flüssigkeit aufgebracht werden, die die Streichfarbe abstößt, aber eine Affinität zum Material der
Mantelfläche der Auftragswalze hat, so daß ein problemloses Ablösen der beschichteten Faserstoffbahn von der Mantelfläche der Walze erfolgt.
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